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HÖSTMÖTE
NORRA VALLGRUND SKOLA
9.8.2018 KL 18.30 
Närvarande 55 st medlemmar 

1. Mötets öppnade
Kl: 18.33
Till mötesordförande valdes Jonas Seitovaara och sekreterare Elenor Bengs 

2. Konstaterande av mötets laglighet 
Annons i VBL 29.7.2018, ändring av mötesplats från Norra Vallgrund UF till Norra Vallgrund Skola, 
meddelande på UF’s dörr med anvisning om ändring, samt en person ur styrelse var och dirigerade 
där och meddelande i whatsapp grupp om platsändring.

3. Val av två protokolljusterare samt rösträknare vid behov  
Ruben Ingman och Sune Skog

4. Fredningsförslag 
Förslag: Fredning av holmar och skär för harjakt tills isen bär både hund och jägare med  undantag av 
Haggisgrund. Godkändes av mötet.

5. Förslag till julfrid
Förslag 24-25 december fredas från jakt. Godkändes av mötet.

6. Förslag till begränsningar av dagkortsförsäljning 
Förslag: Dagkort säljs från 1.9.2018-31.7.2019, godkändes av mötet.

7. Val av försäljare av dagkort 
Förslag: Stefan Berg fortsätter som försäljare av dagkort 
Varje dagkortsjägare får ett unikt nummer av dagkortsförsäljaren. Dagkortsjägaren måste kunna 
uppvisa kvitto på att avgiften är betald vid uppmaning.  
Godkändes av mötet.

8. Nya Provmedlemmar 
Förordas av styrelsen
- Jakob Nordlund 
- Asko Vakkila 
- Daniel Håkans
- William Snickars 
- Kaj Björkqvist
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9. Andra årets provmedlemmar
- Emilia Lönnqvist
- Viking Wåge 

10. Nya ordinariemedlemmar
- Jan Furu 
- Elisa Lähdesmäki 
- Jonas Berg 
- Leon Gädda 

Alla nya medlemmar antogs och godkändes av mötet.

11. Säsongskort för jaktåret 2018-2019 
- Kim Åstrand
- Tom Olli 
- Fredrik Köhler 
- Thomas Storm 
- Nicklas Peltola 
- Esa-Petteri Särkijärvi 
- Bror-Erik Backman 
- Ville Lähdeenmäki 
- Asta Lähdeenmäki 
- Pasi Kovanen
Godkändes av mötet
Mötet vill att styrelsen ska ta fram ett max antal av säsongskortsförsäljningen till årsmötet, förslag 10
st.

12. Formerna för klubbens viltvårdstävling 
Formerna för klubbens viltvårdstävling fastställs; skottpoäng för räv, mård, mink och mårdhund 5p, 
kråkfåglar, havstrut och gråtrut 0,5p. Den som sammanlagt har den största summan poäng erhåller  
viltvårdsvandringspriset. De tre deltagarna som har högst poäng får också ett pris. 
Alla som lämnar in fångsrapporteringen i tid (senast 5.1.2019) deltar i ett lotteri. Inget deltagande i 
lotteriet  om fångsrapporteringen lämnas in för sent.
Fångsrapporteringen kan göras via NVJKL:s hemsida elektroniskt. 
Godkändes av mötet.

13. Rådjursjakt 
Förslag 
- Totalt får 30 rådjur fällas av klubbens medlemmar. 
- En medlem får fälla 3 djur, men om överenskommelse mellan medlemmar sker om att en medlem 
får använda av någon annans kvot så skall detta också vara möjligt.  
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- Vårjakt på bock införs från och med 2019, inom ramen av gällande jaktlagstiftning. 
- Inbjuden hundförare som jagar på dagkort får fälla rådjur, fällt rådjur räknas då från den medlems 
kvot som bjudit in hundföraren, och han bestämmer så även vem rådjuret tillfaller. 
- Ansvarsperson över rådjursjakten: Förslag Stefan Berg 
- Ansvarig för utdelning av pass för vakjakt föreslås vara samma som jaktledaren för vitsvansjakten, 
detta för att undvika farliga situationer då jägare sitter på pass för vitsvans och rådjur under samma 
period på jaktsäsongen. 
- Ansvarspersonen för rådjursjakten kan öka eller minska på kvoten rådjur som får fällas enligt 
tillgång på   djur. 
- Ansvarspersonen beslutar om och isåfall hur jägaren måste anmäla innan man går ut på jakt dagtid. 
- Det ligger i jägarens individuella ansvar att ta reda på hur många rådjur som finns kvar att fällas 
- Det är skyttens egna ansvar att anmäla fällda rådjur till Omariista. 
-  Alla som deltar i rådjursjakten är även ansvariga att sköta om utfodring av djuren när förhållandena
så kräver. 
Beslut som fattades på mötet:
- Inga begränsningar på rådjur som får fällas av klubbens medlemmar.   
- Vårjakt på bock införs från och med 2019, inom ramen av gällande jaktlagstiftning. 
- Inbjuden hundförare som jagar på dagkort får ej fälla något rådjur
- Ansvarig för utdelning av pass för vakjakt föreslås vara samma som jaktledaren för vitsvansjakten, 
detta för att undvika farliga situationer då jägare sitter på pass för vitsvanshjort och rådjur under 
samma period på jaktsäsongen. 
-  Det är skyttens egna ansvar att anmäla fällda rådjur till Omariista. 
-  Alla som deltar i rådjursjakten är även ansvariga att sköta om utfodring av djuren när 
förhållanderna så kräver. 

14. Hundprov 
- Västkustens Dreverklubb. Dm 6.10.2018 Langolaande 
- Österbottens taxklubb. Dm 23.9.2018 Föreslås Langolaande      
- Österbottens älghundsklubb. 23.9, 2.11, 21.11, 6.12, 15.12 och 27.12. Provmark den 23.9 föreslås 
vara i Norra Vallgrund så att inte proven störs av varandra. 
- Öppna prov skall anmälas till klubbens ordförande.        
- En sms/whatsapp lista med medlemmar som önskar info om när och var öppna provtillfällen äger 
rum kan göras. 
Alla hundprovsansökningar som kommit in godkändes av mötet.

15. Soppdagen
- Soppdagen blir premilinärt den 24.11  
- Budgetförslag 1200€, dessa pengar kommer från dagkorts- och säsongskortsförsäljningen.                  
- Dragare: Isak Lönnqvist. Isak skaffar folk till soppdagen.
- Platsförslag Norra Vallgrund Uf lokal. 
- Annons i VBL angående soppdagen.
Godkändes av mötet.
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16. Skydd av personuppgifter 
- Inga namn på skyttar som fällt djur skall läggas upp på hemsidan.
- Namn på skyttar från tävlingar skall inte läggas upp på hemsidan.
- Listor kan göras upp och visas i tex slakthuset. 
- Vid årsmötet 2019 kommer en mera omfattande presentation av den nya dataskyddsförordning 
(GDPR).  Godkändes av mötet.

17. Slakthuset / Sportstugan
Presentation:  Styrelsen har bekantat sig med sportstugan som finns i Norra Vallgrund och funnit 
denna som mera ändamålsenlig att användas som klubbhus än att bygga om slakthuset till 
motsvarande. Sportstugan ägs idag av Norra Vallgrund skifteslag och disskutioner har förts om ett 
eventuellt köp eller arrende av densamma.  Vid sportstugan finns färdig kommunalteknik i form av 
vattenanslutning och el.  Avloppssystemet består av slaskbrunnar.

Fastigheten är som den står idag helt i användbart skick och med ganska enkla medel skulle dom ca 
66m2 förvandlas till en möteslokal.
Diskussioner inom styrelsen har även förts om att en tillbyggnad om 40m2 kunde utföras för att göra 
lokalen  ännu bättre anpassad för klubbens verksamhet.  Styrelsen vill gå vidare med ärendet och 
fortsätta förhandlingarna med skifteslaget. 
Styrelsen fick förtroende av mötet att fortsätta arbetet med Norra Vallgrund Skifteslag.

18. Silobygget
På försommaren inleddes bygget av silorna vid slakthuset. Undertaket och takroten är gjord, som 
följande steg skall hela silon plåtbeklädas och eventuellt målas innan vintern. 
Beslutade om talkodag senare i höst, mail/sms/meddelande skickas ut senare när datum fastställs.

19. Övriga ärenden 
Presentation av mårdhundprojektet: skjuter man mårdhunden som har gps-halsbandet på sig så får 
man 50 € i ersättning när man lämnar tillbaka halsbandet.
Presentation av arbetet som pågår vid skjutbanan av Rainer Vik.
Fredningsförslag av NTM centralen som pågår på delar av jaktklubbens arrenderade marker: Norra 
Vallgrund Jaktklubben kommer att lämna in en besvärelse i frågan i samråd med andra klubbar och 
skifteslag.
Diskussion kring användning av blypatron; ingen åtgärd.

Mötet avslutades: kl 19:47
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________________________________ _________________________________
Ordförande Jonas Seitovaara Sekreterare Elenor Bengs

Justerare:

________________________________ _________________________________
Sune Skog Ruben Ingman


